

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange</p> <p>Company's Name: READY MIX CONCRTE AND CONSTRUCTION SUPPLIES</p> <p>Date: 29-12-2025 03:00:03 PM</p> <p>Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان</p> <p>اسم الشركة: الباطون الجاهز والتوريدات الانشائية</p> <p>التاريخ: 29-12-2025 03:00:03 PM</p> <p>الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>READY MIX CONCRTE AND CONSTRUCTION SUPPLIES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة الباطون الجاهز والتوريدات الانشائية عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهرى</p>
<p>Date of event: 29-12-2025</p>	<p>تاریخ الحدث الجوهری: 29-12-2025</p>
<p>Material changes in the Company's shares ownership, which affect the control of the Company</p>	<p>التغيرات الهامة في ملكية اسهم الشركة التي تحدث تغييرًا في السيطرة عليها</p>
<p>Ready Mix Concrete and Construction Supplies (RMCC) announces its Board of Directors (BoD) met 28DEC25 and preliminarily approved a buyback of 7.3mln RMCC shares owned by Arabian Cement Company-Bahrain (ACCB) as treasury shares to reduce RMCC's share capital per applicable legislation. The transaction settles primarily via RMCC transferring all its Qatrana Cement Company (Qatrana) shares to ACCB, with a balancing monetary adjustment—if applicable—to address valuation differences per approved valuations and agreement terms. This follows ACCB's intent to divest its entire RMCC stake, reviewed by the BoD to serve the interests of RMCC and all its shareholders per applicable legislation. RMCC's BoD also approved applying to the Jordan Securities Commission (JSC) for an exception to execute this buyback outside the regulated market as a private, non-cash transaction per regulatory instructions. The BoD also resolved to recommend the Extraordinary General Assembly (EGA) approve, subject to regulatory exceptions: a)the transaction and share repurchase; b)cancellation of resulting treasury shares; c)reducing RMCC's share capital from 25mln JOD to 17.7mln JOD; and d)transferring RMCC's 6,245,246 Qatrana shares to ACCB per the Companies Law. The conditional agreement was signed 29DEC25, with implementation subject to: 1)JSC approval for the required exception and other</p>	<p>تفيد شركة الباطون الجاهز والتوريدات الانشائية (RMCC) بأنها عقدت اجتماعاً لمجلس إدارتها بتاريخ 28-12-2029 حيث قرر المجلس وبصورة مبدئية الموافقة على معاملة تتضمن إعادة شراء 7,300,000 من أسهمها المملوكة من قبل شركة اسمنته العربية—البحرين (ACCB) على شكل أسهم خزينة لغایات تخفيض رأس مال الشركة وفقاً لأحكام التشريعات النافذة. وتتضمن المعاملة المشار إليها تسوية المقابل بصورة غير نقدية من خلال تنازل RMCC عن كامل حصصها في شركة إسمنته القطرانية لصالح ACCB مع إجراء تسوية مالية موازنة—عند الاقتضاء—لمعالجة أي فروقات في التقييم وذلك وفقاً للتقييمات المالية المعتمدة وأحكام الإنفاذية ذات العلاقة وتأتي المعاملة المشار إليها أعلاه في إطار رغبة ACCB في التصرف بكمال أسهمها في RMCC وبما تم بحثه والنظر فيه من قبل مجلس الإدارة بما يحقق مصلحة الشركة ومساهميها كافة وفقاً للتشريعات النافذة. كما قرر المجلس الموافقة على التقدم بطلب إلى هيئة الأوراق المالية، للحصول على استثناء من تنفيذ عملية إعادة شراء أسهم الخزينة من خلال السوق النظامي والسماح بتنفيذها كمعاملة خاصة مع مساهم محدد وبالآلية تسوية غير نقدية وفقاً لأحكام التشريعات والتعليمات النافذة ذات العلاقة وقد قرر المجلس التنسيب إلى الهيئة العامة غير العادية بالموافقة على المعاملة بعد الحصول على الاستثناءات المطلوبة بما في ذلك: أ) إعادة شراء الأسهم المشار إليها أعلاه ب) إلغاء أسهم الخزينة الناتجة عنها (ج) تخفيض رأس مال شركة الباطون من 25,000,000 دينار إلى 17,700,000 دينار (د) التصرف بحصة RMCC في شركة إسمنته القطرانية والبالغ عددها 6,245,246 سهم من خلال</p>

necessary regulatory clearances; 2)EGA approval. Neither the resolution nor conditional execution triggers actual implementation or legal effects before all required approvals. Material developments will be disclosed per Art. 8 of the Disclosure Instructions for Issuing Companies. Event date: 29DEC25. Please accept our thanks and appreciation.

التنازل عنها إلى ACCB وذلك وفقاً لأحكام قانون الشركات وتتجدر الإشارة إلى أن الاتفاقية المتعلقة بالمعاملة المشار إليها أعلاه قد تم توقيعها بتاريخ 29-12-2025 بصورة مشروطة بحيث يبقى تنفيذها معلقاً على: 1. الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية على الاستثناء المطلوب وأي موافقات أو استثناءات تنظيمية أخرى لازمة. 2. قرار موافقة الهيئة العامة غير العادية ولا يترتب على قرار المجلس المشار إليه أعلاه أو على توقيع الاتفاقية بصورة مشروطة أي تنفيذ فعلي للصفقة أو ترتيب لآثارها القانونية قبل استكمال جميع الموافقات المطلوبة.

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: Mohammad Ghrair

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام.
رئيس مجلس الإدارة
محمد غرير
اسم المستخدم: Mohammad Ghrair